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Kérdés

„Miért kell mindenkinek evról--évre egyre többet fizetnie a parlagfíí miatti„ címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon mintegy két és fél millióan szenvednek a parlagfűtől, és ez a szám évről-évre
nyolc-tíz százalékkal növekszik.
A társadalombiztosítás csaknem 5 milliárd forintot költ az allergiás betegek
gyógyszertámogatására, és a betegek ennek többszörösét fizetik ki a gyógyszertárban .
Az állam évente csaknem 10 milliárd forintot áldoz a légúti allergia kezelésére .
Egyes becslések szerint a parlagfű évente 30-40 milliárd forintos kárt okoz a
nemzetgazdaságnak.

Az MSZP-SZDSZ-kormány minden ígérete ellenére semmit sem tesz a parlagfű elleni
védekezés érdekében. A Kormánynak ki kellene végre dolgozni egy olyan átfogó parlagfű-
mentesítési programot, amely csökkenti a nemzetgazdaság kiadásait és megkönnyíti az
allergiában szenvedők mindennapjait . .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Szándékosan nem oldja meg a Kormány a parlagfű-mentesítés problémáját?

Várom megtisztelő válaszát .
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